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Protokół 

z posiedzenia Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 7 marca 2018r. o godz. 13.30 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadził pan Roman Guździoł – Przewodniczący Komisji 

Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu 

obrad stwierdził quorum. W posiedzeniu uczestniczyło dziewięciu członków Komisji zgodnie                

z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu (po pkt 3. porządku na posiedzenie 

dotarł Radny Piotr Chudzyński, a w trakcie pkt 4 Radni Maciej Makowski i Bashar Al-Shaer) 

oraz ze Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy pan Wojciech Porzych – Starosta Bydgoski, 

pan Zbigniew Łuczak – Wicestarosta Bydgoski, pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu,  

pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu, pan Roman Meger – Dyrektor Wydziału Dróg 

Powiatowych, pan Tomasz Federowicz – Dyrektor Wydziału Komunikacji i pan Michał 

Piaszczyk – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich, a także pan 

Jarosław Koprowski – Zastępca Komendanta Miejskiego PSP w Bydgoszczy.  

 

  Przewodniczący Komisji przedstawił Radnym planowany porządek posiedzenia 

(załącznik nr 2 do protokołu), który przyjęty został w głosowaniu jednomyślnie.   

  W dalszej części obrad Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniego 

posiedzenia Komisji w dniu 24 stycznia 2018r.  

 W punkcie 4 porządku obrad, Radni zapoznali się z informacją o stanie 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych w powiecie. 

(załącznik nr 3 do protokołu). Informację przedstawił pan Jarosław Koprowski – Zastępca 

Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Bydgoszczy. Na koniec swojego 

wystąpienia Komendant zwrócił się z prośbą o wsparcie akcji montowania czujek tlenku 

węgla i zaapelował o rozważenie możliwości zakupu takich czujek dla mieszkańców powiatu 

bydgoskiego zarówno przez urzędy gminne (np. po 10 szt. każdy) jak i starostwo (np. 20 szt.). 

 

   W punkcie 5 porządku obrad, Przewodniczący Komisji poinformował, że Prezes 

ZOSP RP się rozchorował i nie mógł przybyć na posiedzenie. Dostarczył jednak informację                   

o pracy ochotniczych straży pożarnych na terenie powiatu bydgoskiego (załącznik nr 4 do 

protokołu), która będzie również przedmiotem najbliższej sesji Rady Powiatu. Radni nie 

wnieśli uwag. 

 

    W punkcie 6 porządku obrad, Przewodniczący Komisji poinformował, że Powiatowy 

Rzecznik Konsumentów również nie mógł niestety wziąć udziału w posiedzeniu Komisji. 

Dostarczył jednak obszerne sprawozdanie ze swej działalności (załącznik nr 5 do protokołu)               

i jeżeli będzie taka wola członków Komisji zostanie zaproszony na kolejne posiedzenie celem 

udzielenia odpowiedzi na ewentualne zapytania. Radni nie wnieśli uwag. 

 

  W punkcie 7 porządku obrad, Radni zapoznali się planem budowy dróg oraz obiektów 

mostowych w 2018r. (załącznik nr 5 do protokołu), który przedstawił pan Roman Meger                  

– Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Radny 

Tadeusz Zamłyński przypomniał o składanych przez siebie wcześniej wnioskach w sprawie 

wymalowania linii bocznych i wykonania oznakowania poziomego na skrzyżowaniu                        

w Gadeczu. Dyr. Meger wyjaśnił, że zarówno na malowanie jak i na wykonanie poboczy 
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zostali wyłonieni wykonawcy. Prace ruszą zatem przy sprzyjających warunkach pogodowych.  

Wicestarosta uzupełnił, że stosowny projekt też jest już gotowy.   

 

 W punkcie 8 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów na XXXV 

Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 15 marca 2018r.:  

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznej informacji Komendanta Miejskiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Bydgoszczy o stanie bezpieczeństwa, ochrony 

przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych Powiatu Bydgoskiego za 2017r., 

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Kujawsko                   

– Pomorskim Stowarzyszeniem Związków Sportowych w sprawie programu „Szkolny 

Klub Sportowy”, po jego przedstawieniu przez pana Leszka Czerkawskiego – Sekretarza 

Powiatu, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

3) Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Bydgoski, po jego przedstawieniu przez pana Leszka Czerkawskiego – Sekretarza 

Powiatu,  został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

4) Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. ustawy Karta Nauczyciela                 

w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Bydgoski, po jego 

przedstawieniu przez pana Leszka Czerkawskiego – Sekretarza Powiatu, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

5) Projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych                 

na terenie powiatu bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie. 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków finansowych                                 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2018r. został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

7) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2018, po jego 

przedstawieniu przez panią Grażynę Czepanko – Skarbnika Powiatu, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

  W punkcie 8 porządku obrad, Radni nie poruszyli żadnych wymagających omówienia 

bieżących spraw Komisji. 

 

  W punkcie 9 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania”, Radny Piotr Kozłowski 

nawiązując do wystąpienia Komendanta PSP w pierwszej części posiedzenia Komisji, zgłosił 

wniosek o  przeanalizowanie możliwości przeprowadzenia akcji zakupu czujników tlenku 

węgla, który ujęty został w wykazie wniosków stanowiącym załącznik nr 6 do protokołu.   

 

 Po wyczerpaniu tematów ujętych w porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego o godz. 14-tej. 

Protokołowała: Paulina Wengler 

Podpisy członków Komisji: 

1. Roman Guździoł 

- przewodniczący komisji    ……………………………………….. 
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2. Bashar Al-Shaer 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Kozłowski     

- sekretarz komisji    ……………………………………….. 

4. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

5. Romuald Góralczyk   ……………………………………….. 

6. Radosław Kempinski   ……………………………………….. 

7. Maciej Makowski    ……………………………………….. 

8. Małgorzata Niedźwiedzka  ……………………………………….. 

9. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

10. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 


